
 

 
Notulen Algemene ledenvergadering 3 april 2014  

 

 

 Opening  
John de Nooij opent de vergadering met de melding dat 10 jaar geleden de dorpsraad is 
opgericht en het verzoek om de presentielijst in te vullen. 
 

 Jaarverslag 2013  
Zaken die aan de orde kwamen afgelopen jaar:  

 Sociaal domein gestart met de gemeente. Het nieuwe bestuur gaat daar verder mee.  

 Crossbaantje op het voormalig CSV terrein 

 Brugbediening 

 Leefbaarheidsbudget 

 10000 bloembollen groei en bloei 

 Kerstwens en Nieuwjaarsduik 

 Nieuwjaarsborrel 

 Vreeland 750 

 Opschoondag 

 Sperwerterrein parkeergelegenheid 

 Greif, resultaat behaald met beperking vrachtverkeer 

 Politiek debat 
 
In de toekomst zullen onder andere deze zaken opgepakt worden: 

 AED 

 Spookhuisje 

 Brugwachtershuisje 

 Tuinonderhoud 

 Herdenking 
 

 Financieel verslag 2013 en begroting 2014  
Peter Nagtegaal, penningmeester presenteert de financiële gegevens aan de hand van een 
PowerPoint presentatie. De vereniging staat er gezond voor . 
 

 Verslag kascommissie 
Mario Verweijen en Frans Bedaux hebben geconcludeerd dat administratie perfect verzorgd is. 
2013 is goed afgesloten, er wordt décharge verleend. 
 

 Verkiezing nieuw lid kascommissie  
Frans Bedaux treedt af, Frits Vermeer neemt het stokje over. 

 

 Ingelast agendapunt, Reinko Abels 
Met instemming van de vergadering wordt Reinko Abels benoemd als erelid.  

 

 Bestuursverkiezing  
 Aftredend en niet herkiesbaar:  

- Reinko Abels  

- John de Nooij (Voorzitter) 

- Joost Molewijk 

- Jan Hos  

- Mark van Koert  

 
 



 

 
 
 

 Kandidaat bestuursleden: 

- Aginus kalis (kandidaat Voorzitter) 

- Michiel van Dis 

- Irmgard Michielsen 

- Niels Molewijk 

- Hester Horseling 

- Joost de Haan 

Alle nieuw voorgestelde bestuursleden krijgen de goedkeuring van de vergadering. Ze stellen 
zich allen voor en hebben ieder hun eigen vakgebied waar ze zich mee bezig houden. Het 
nieuwe bestuur bedankt de afgetreden bestuursleden voor hun tomeloze inzet de afgelopen 
jaren! 

 

 Presentatie nieuwe bestuur, website, communicatie 
Aginus geeft een korte toelichting op de speerpunten van het beleid van de dorpsraad. Naast het 
voortzetten van de lopende dossiers, is goede communicatie met de leden een belangrijk 
onderdeel van het nieuwe beleid. Als platform voor die communicatie gaat de dorpsraad een 
nieuwe site lanceren: www.vreeland.info. Via deze site wil het bestuur haar leden op de hoogte 
houden van ontwikkelingen binnen het dorp en de zaken die spelen. Alle relevante documenten, 
brieven en standpunten zullen op de site worden geplaatst. Op deze manier wil de dorpsraad het 
contact met de leden verbeteren en standpunten toetsen. Informatievoorziening moet tijdig, 
actueel en transparant zijn, om op die manier een breder draagvlak te creëren.  
De dorpsraad hoopt dat Vreelanders gebruik zullen maken van de site en hun mening willen 
geven om op die manier de leefbaarheid van ons dorp te vergroten. Om de inwoners van 
Vreeland zo goed mogelijk te kunnen vertegenwoordigen is het daarnaast uiteraard belangrijk dat 
er zoveel mogelijk mensen lid worden van de dorpsraad voor slechts 8 Euro per jaar.  

 Rondvraag 

 Is er een ledenlijst op de website te vinden? Vraag wordt meegenomen. 

 Er is geld gereserveerd voor een monument, waar is dat voor? Er zijn monumenten 
gebouwd in 1813, 1863 en 1913. In het Jubileumlaantje komt nog een monument voor 
200 jaar Vreeland. In juni wordt dat onthuld. De subsidie loopt alleen via de dorpsraad, 
als doorgeefluik. 

 Luchtkwaliteit langs de N201, zijn hier cijfers van? Nee. Middels een 
computervergelijkingsprogramma wordt er gecalculeerd. Afgelopen jaren stond het hoog 
op de agenda. Tot nog toe geen resultaat. Met het leefbaarheidbudget wordt een 
aanvraag gedaan voor speciale beplanting die het fijnstof zo veel mogelijk opnemen. Het 
is een extra argument voor een aquaduct. 

 UMTS mast, waar komt die. Er is vergunning afgegeven voor de locatie bij de BP. Echter, 
KPN heeft geen budget om hem nu te plaatsen. Ze doen eerst de 4G uitrol en bepalen 
dan of het nog noodzakelijk is en of ze genoeg budget er voor hebben.  

 Het Spookhuisje, wat is dat eigenlijk? Het is het kleine witte gebouwtje aan de 
Raadhuislaan aan het begin van Vreeland. Het is een monument van de gemeente en zij 
hebben de plicht  om het te onderhouden. De gemeente wil onroerend goed afstoten en 
er zijn gesprekken gaande om over te dragen aan de gemeenschap van Vreeland..  

 Tierenlantijn gaat stoppen en het Brugwachtershuisje is ook van de gemeente. Het 
nieuwe bestuur heeft een taak om op te pakken 

 In de Vechtstroom stond een artikel over windmolens langs het kanaal. Provincie Utrecht 
heeft commitment gedaan voor groene energie. Ze zouden in Lage Weide geplaatst 
worden. Daar is veel stampij gemaakt en nu heeft een milieuorganisatie geopteerd voor 
windmolens tussen Breukelen en Nigtevecht 120 meter hoge windmolens langs het 
kanaal. Ook hier zal het nieuwe bestuur de ontwikkelingen gaan volgen. 



 

 Netjes houden van de woonomgeving, onderhoud van de borden; verkeersborden, zijn 
vies. Er zal komende tijd gekeken worden waar de dorpsraad zich mee bezig gaat 
houden. Verkeersborden kunnen meegenomen worden tijdens de landelijke 
opschoondag. Overigens was de opkomst dit jaar bar laag. Er waren slechts 4 
volwassenen, waarvan 2 bestuursleden van de dorpsraad, terwijl er voldoende over 
gecommuniceerd was dat het zou plaatsvinden.  

 Er staan geen bakken om de hondenpoep in te doen. De gemeente is aan het 
inventariseren waar er bakken kunnen komen. Er komen dispensers en bakken. Eind 
2014 gaat het door de gemeenteraad heen. 

 Wat is het laatste nieuws omtrent de brug? Tijdens het politiek café was iedereen voor 
het blijven van de brugwachter. Er is een onderzoek geweest dat uitgewezen heeft dat 
het niet goedkoper is om te automatiseren. 

 
Algemeen: standpunt innemen is heel lastig. De dorpsraad kan niet altijd een standpunt innemen. 
De dorpsraad is op zijn hoede om door de gemeente in een standpunt gedwongen te worden. 
Besluitvorming moet democratisch plaatsvinden in de gemeenteraad. De dorpsraad moet hier erg 
terughoudend in zijn. De leden moeten de dorpsraad ook ter verantwoording roepen indien men 
het gevoel heeft dat er een verkeerd standpunt wordt ingenomen. 
 

 Sluiting  
 
 
 


